



SAMBUTAN HARI LANDSKAP NEGARA 2021

“TOWARDS FUTURE LANDSCAPE – LOCALIZING SUSTAINABLE DEVELOPMENT GOALS”



Jabatan Landskap Negara, Kementerian Perumahan dan Kerajaan Tempatan (KPKT) menganjurkan Sambutan Hari Landskap Negara 2021 (HLN 2021) pada 2 – 3 Mac 2021, yang disempurnakan oleh YB Menteri Datuk Hajah Zuraida binti Kamaruddin bertempat di Dewan Kristal, KPKT. Majlis ini turut dihadiri oleh Ketua Setiausaha KPKT, YBhg. Datuk Zainal Abidin bin Abu Hassan serta barisan Pengurusan Tertinggi KPKT. Memandangkan Malaysia masih dalam suasana pandemic COVID-19, Sambutan pada tahun ini diraikan secara hybrid dengan tema *“Towards Future Landscape – Localizing Sustainable Development Goals”*.

Tema ini dipilih untuk menekankan dan menggariskan peranan pihak berkepentingan yang merangkumi anggota masyarakat dalam melaksana, mengambil bahagian dan mencapai Matlamat Pembangunan Mampan (*Sustainable Development Goals – SDG*) di Malaysia dalam konteks pendekatan seni bina landskap bagi menangani masalah persekitaran serta meningkatkan kesejahteraan bandar selain menekankan peranan komuniti, seni bina landskap, agensi kerajaan, pihak NGO dan semua pihak yang berkepentingan.

Sambutan dimulakan dengan ucapan aluan oleh Ketua Setiausaha KPKT, YBhg. Datuk Zainal Abidin bin Abu Hassan dan seterusnya ucapan perasmian oleh YB Menteri Datuk Hajah Zuraida binti Kamaruddin. Sambutan dua (2) hari ini mengetengahkan tiga (3) sub tema di mana 2 sub tema untuk hari pertama dan satu (1) sub tema untuk hari kedua.

Hari Pertama (2 Mac 2021)

- Sub Tema 1 : *Landscape Architecture Approach Towards Sustainable Development*
- Sub Tema 2 : *Climate Action & Sustainable Green Infrastructure.*
-

Hari Kedua (3 Mac 2021)

- Sub Tema 3 : *Community Landscape and Importance of Public Park.*

Selama 2 hari sambutan HLN 2021, Sembilan (9) kertas kerja dibentangkan di bawah tiga (3) sub tema yang membincangkan dan menguraikan isu-isu penting, senario, cabaran dan amalan terbaik dalam mengadaptasikan SDG di Malaysia. Pembentang kertas kerja terdiri daripada para profesional daripada dalam dan luar negara merangkumi pembuat dasar, Pihak Berkuasa Tempatan (PBT), ahli akademik, penggiat industri landskap dan badan bukan kerajaan.

Sambutan HLN 2021 ini juga menandakan usaha Kerajaan untuk memelihara dan mendidik masyarakat terutama generasi muda untuk mencintai dan menghargai landskap. Etika menghargai landskap juga akan berkembang sebagai budaya hidup masyarakat Malaysia agar pembangunan yang seimbang dan harmoni dapat dinikmati oleh semua lapisan masyarakat sejajar dengan teras Dasar Landskap Negara.

Sambutan kali ini adalah sambutan yang ke-23 diadakan sejak diperkenalkan pada tahun 1998. Sambutan pada kali ini juga bersempena 25 Tahun penubuhan Jabatan Landskap Negara.

